南方科技大学本科生赴麻省理工交流学习项目
申请表
Application Form (英语填写)
	姓名              Full Name
	
	电子档照片

	性别
Gender
	
	

	出生日期
Date of Birth
	
	

	护照号码
Passport No.
	
	院系
School/Department
	

	年级
Grade
	
	专业
Major
	

	学号
Student No.
	
	导师
Tutor
	

	GPA（截止至当前）
	
	本年度排名
Ranking
	

	英语能力测试成绩（TOFEL或 IELTS）
	
	联系电话
Tel
	

	邮箱
Email
	

	教育经历
Education
	




	以往海外学习经历
Overseas Experience
	（请注明学校、学习内容、学习时间Please indicate where、what and when）







	社会实践经历或担任学生干部情况
Social/ Student's Union Activities
	






	奖惩情况
Awards
	（请准备相关证书复印件或证明材料  Please prepare copies of relevant certificates or supporting materials）






	学生导师对该生选课计划的意见
Suggestions of student’s tutor on the course selection plan 
	（确认该生所选课程是否合适，请学生导师签字 Signature of the Tutor）






	院系推荐意见及签章
School/Department  Recommendations
	（请院系主任签字盖章 Signature and Seal）








2. 申请交流目的说明Statement of Objective

Why is it important?
	The review committee will assess your knowledge, experience, motivation, intellectual maturity, and readiness to take courses at MIT. The statement also evidences your communication and writing skills.
· Try to limit your statement to 1 page. 
· What drove you to select your undergraduate major? What is your career goal? What is your plan after your undergraduate study? What have you accomplished and what is/are the next step(s) to approach your career goal? 
· What motivates you to apply for the MIT special student program? How do the courses you select fit in your career blueprint? What skills or experience do you expect to gain during the study?
· What challenges do you foresee? What motivates you? What will you do to tackle the challenges? 
· What positive aspects can you bring to the classroom


























Course Selection

	Subjects
	Subject number, Title, and Total Units

	Subject 1
	

	Subject 2
	

	................
	



[bookmark: _GoBack]注：每学期不得少于36 units (大部分 MIT 课程是 9 或者12 units)填写一学期课程即可，课程选择请参考2021秋季学期开设课程：
http://stellar.mit.edu/#course_2_fa21
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